
Nyborg d. 26. februar 2024 
 

DH-Nyborg beretning. 

 

I det forgangne år, har vi fokuseret på synlighed. Meget af tiden af gået med, hvordan vi kan være synlige og 

samtidig tage hensyn til alle, hvordan vi skal være synlige og hvor. Vi talte om eventuelt at skulle være med 

til diverse arrangementer kommunen har, men ved deltage skulle det være hele dagen, hvilket af førnævnte 

grunde ikke er en mulighed. Vi planlagde derfor vores egen gade uddeling i august, hvortil vi købte jakker 

med tryk og lavede flyers. Vi måtte dog desværre aflyse grundet sygdom. 

Vi har også været synlige gennem vores høringssvar, blandt andet i forbindelse med afskedigelsen af vores 

idrætskoordinator og de massive besparelser på handicapområdet i det kommunale budget, samt vi har 

deltaget i møde med kommunen omkring de mange dårlige beslutninger vedrørende byggeriet i 

svømmehallen, som absolut ikke er handicapvenlige. 

I forbindelse med den internationale handicapdag afholdte vi et offentligt informationsmøde, hvor vi havde 

inviteret alle DH-organisationer til at deltage. Der var desværre ikke tilslutning fra alle, men 

autismeforeningen, LEV, ADHD foreningen, Epilepsiforeningen og Dansk BLindesamfund deltog og trods 

massiv mængde sne, så kom der omkring 21 mennesker. Vi fik ved den lejlighed også et nyt medlem og det 

må siges at være en succes.  

Vi har lavet en del arbejde og blevet klogere om, hvordan dette kan arrangeres, samtidig med, at vi har lavet 

og indkøbt det vi skal bruge til fremtidige arrangementer, så derfor vil vi igen i det nye år have fokus på 

synlighed og hvem ved. Måske vi får endnu et medlem. 
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